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Protokół Nr XVI/21 

z posiedzenia Rady Gminy Bobrowice  

 

w dniu 18 marca 2021 r. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 15 radnych, co według Przewodniczącego 

stanowiło kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik do protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu online udział wzięli:  

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy 

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz Gminy 

3. Małgorzata Bednarz – Skarbnik Gminy 

4. Katarzyna Osos – poseł na Sejm RP 

5. Tomasz Aniśko – poseł na Sejm RP 

6. Kacper Kubiak – prezes Instytutu Równości 

7. Marek Kossakowski – Partia Zieloni 

8. Magda Dropek – Fundacja Równość.org.pl 

9. Wiktoria Barańska – Partia Razem 

10. Justyna Nakielska – Kampania Przeciw Homofobii 

11. Kamil Maczuga – Atlas Nienawiści 

12. Anna Chinalska – Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XVI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2020. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań 

 z zakresu wspierania rodziny za 2020 r. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z zakresu realizacji 

Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie dla Gminy Bobrowice na lata 2019-2021 za 2020 r. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobrowicach za 2020 r. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Ośrodka Kultury i 

Sportu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Bobrowice na lata 2021-2025. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie deklaracja solidarności z osobami LGBT+. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Zespołu 

Szkół Samorządowych w Dychowie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Zespołu 

Szkół Samorządowych w Dychowie oraz Wójta Gminy Bobrowice. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie masowych szczepień przeciwko wirusowi 

SARS-CoV-2. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zniesienia przez Sejm i Radę Ministrów 

obostrzeń związanych z pandemią koronawirusa.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Lubuskiego. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bobrowice na rok 2021. 

24. Sprawozdania z działalności komisji Rady Gminy Bobrowice za 2020 r. 

25. Interpelacje i zapytania radnych. 

26. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

27. Wolne wnioski i informacje. 

28. Zamknięcie obrad XVI sesji Rady Gminy.  

 

 

Ad 1. 

Otwarcia XVI sesji online o godz. 9:00 dokonał Przewodniczący Łukasz Kamerduła, 

witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad 2. 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, do którego radny Krzysztof Wiktorski złożył 

wniosek o wycofanie z porządku pkt 12 – „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

deklaracja solidarności z osobami LGBT+”. 

Radny Łukasz Dudzic zwrócił się z prośbą do radnych o odrzucenie wniosku. 

 

Sekretarz poinformowała, że pkt 20 i 21 porządku obrad uległy zmianie w wyniku 

wprowadzeni autopoprawki przez Komisję Skarg, wniosków i petycji: 

 pkt 20 otrzymuje brzmienie: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji”, 

 pkt 21 otrzymuje brzmienie: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji”. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego, który 9 głosami „za”, 4 „przeciw”, 

2 „wstrzymującymi się” został przyjęty. 
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Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami, który został 

przyjęty 14 głosami „za”, 1 „przeciw”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XV/21 sesji Rady Gminy 

Bobrowice z dnia 29 stycznia 2021 r. 

Wyniki głosowania: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  

 

Ad 4. 

 Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła przedstawił informację o swoich działaniach 

w okresie międzysesyjnym.  

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący oddał glos zaproszonym gościom. 

Głos zabrała Katarzyna Osos, która podziękowała za pojawienie się uchwały w sprawie 

LGBT+ w porządku obrad. Wyjaśniła, że uchwały są symbolem i głosem przeciwko mowie 

nienawiści. 

Głos zabrał Tomasz Aniśko, który podziękował za zaproszenie i inicjatywę radnego Łukasza 

Dudzica. Dodał, że przykro mu, że nie mógł usłyszeć opinii radnych Gminy Bobrowice na 

temat LGBT+, jednak ma nadzieję, że w przyszłości temat powróci i Gmina Bobrowice 

dołączy do innych gmin, które chcą stworzyć przestrzeń przyjazną i bezpieczną dla osób 

LGBT. 

Głos zabrał Kacper Kubiak, który oznajmił, że ma nadzieję, że jest to wstęp do tego, żeby 

poznać temat LGBT+, a deklaracja jest tylko apelem i nie ma mocy prawnej. 

Głos zabrał Marek Kossakowski, który podziękował za zaproszenie i uznał, że szanuje 

decyzję radnych i być może to nie jest jeszcze ten czas na podjęcie apelu przez gminę. 

Głos zabrała Magda Dropek, która poinformowała, że sporo stref dołączyło do solidarności 

LGBT+ i zaoferowała swoje wsparcie. 

Głos zabrała Wiktoria Barańska, która oznajmiła, że rada gminy jest autorytetem lokalnym  

i deklaracje są potrzebne po to, żeby każdy wiedział, że ma wsparcie ze strony rady. Dodała, 

że żałuje, że nie było okazji porozmawiać i zaoferowała swoje wsparcie.  

 

Radny Marcin Jagodziński wyjaśnił, że to nie jest tak, że gmina Bobrowice jest przeciwko 

LGBT+, tylko uchwała nie miała racji bytu, ponieważ najpierw powinien być dialog. 

 

Głos zabrała Justyna Nakielska, która również zaproponowała chęć rozmowy. 

Głos zabrał Kamil Maczuga, który poinformował, że jest przedstawicielem inicjatywy 

nienawiści i ma nadzieję, że Rada Gminy Bobrowice powróci jeszcze do tematu. 

Podsumował, że takie deklaracje nie powinny być potrzebne, ale jednak są.  

 

Radny Łukasz Dudzic podziękował zaproszonym gościom za udział i oznajmił, że to nie 

mieszkańcy się wypowiedzieli w temacie LGBT+, tylko grupa radnych. 
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Radny Krzysztof Wiktorski poinformował, że wyraził swoje zdanie na posiedzeniu komisji  

i uważa, że w Gminie Bobrowice nie ma dyskryminacji i nie trzeba nic zmieniać. 

Radny Łukasz Dudzic odczytał słowa Papieża Franciszka i oznajmił, że jeżeli szanujemy 

wszystkich, to podjęcie tej uchwały nie powinno stanowić problemu. 

Wójt zadeklarował, że w Urzędzie każdy traktowany jest w ten sam sposób bez względu na 

wyznanie czy rasę. Następnie podziękował gościom za obecność na sesji. 

 

Radny Łukasz Sergiel oznajmił, że nie posiada takiego mandatu, żeby wypowiadać się  

w imieniu mieszkańców w sprawach obyczajowych i światopoglądowych. Uznał, że każdy 

radny może sam wystosować taki apel i go przesłać wnioskodawcy. 

 

Głos zabrała Anna Chinalska, która poruszyła tematy: 

 projekt „Ostatnia Mila” do Powiatu Krośnieńskiego (możliwość dogęszczania sieci 

światłowodowych dla mieszkańców, możliwość dofinansowania inwestycji ze strony 

gminy wspólnie z ORANAGE, możliwość rozprowadzenia sieci na bazie sieci 

ORANGE przez prywatnego przedsiębiorcę, 

 brak możliwości poprowadzenia światłowodu w m. Strużka, 

 przyjęcie przez Sejmik Strategii Województwa Lubuskiego; inwestycje dotyczące 

Gminy Bobrowice (inwestycje przeciwpowodziowe, potrzeba rozbudowy zbiornika 

wodnego w Dychowie, ograniczenie niskiej emisji), 

 informacja nt. interpelacji dotyczącej budowy zatoczki i chodnika przy cmentarzu  

w Bobrowicach (w 2021 r. opracowanie dokumentacji projektowej). 

 

Radny Krzysztof Wiktorski podziękował za działania na rzecz budowy chodnika przy 

cmentarzu. 

 

Ad 5. 

          Wójt Wojciech Wąchała przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu Gminy  

w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny Marcin Murawa opuścił posiedzenie. Od tego momentu kworum wynosiło 14 radnych. 

 

Ad 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2020. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań 

 z zakresu wspierania rodziny za 2020 r.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  
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Ad 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z zakresu realizacji 

Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy  

w rodzinie dla Gminy Bobrowice na lata 2019-2021 za 2020 r.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 9. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobrowicach za 2020 r.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 10. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gminnego Ośrodka Kultury  

i Sportu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Sekretarz przypomniała, że na wspólnym posiedzeniu komisji Wójt informował, że 

wprowadzono do uchwały zapis mówiący, że do zadań GOKiS będzie należało również 

promowanie gminy.  

Radny Łukasz Dudzic poruszył następujące kwestie: 

 brak zasadności prowadzenia portalu Facebook Gminy Bobrowice przez dyrektora 

GOKiS, 

 zadania GOKiS w zakresie kultury sportu są dublowane  z zadaniami zawartymi w 

programie współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

 propozycja przeniesienia środków zaplanowanych na GOKiS na realizację programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

 

Radny Marcin Jagodziński poruszył następujące kwestie: 

 kto będzie sprawował nadzór nad sprzętem w hali sportowej oraz w obiektach 

sportowych w oparciu o współpracę z klubami sportowymi, 

 pandemia nie jest najlepszym czasem na tworzenie GOKiS. 

 

Wójt wyjaśnił, że na obecną chwilę hala jest również zarządzana przez instytucję kultury i jest 

to wypracowany pewien model. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 8 głosami „za”, 6 „przeciw”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 11. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Bobrowice na lata 2021-2025.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 12. 

Wykreślono z porządku obrad. 

 

Ad 13. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Zespołu 

Szkół Samorządowych w Dychowie.  

Sekretarz poinformowała, że na prośbę przewodniczącego Komisji Skarg, wniosków i petycji 

do treści uzasadnienia dodaje się zapis: „Mimo, iż faktycznie w piśmie do Skarżącej 

wizytator zacytował błędne sformułowanie. Niezgodne z faktycznym zapisem w protokole  

z Rady Pedagogicznej”. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”, 1 „przeciw”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 14. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Zespołu 

Szkół Samorządowych w Dychowie oraz Wójta Gminy Bobrowice.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Lucjan Tracz poinformował, że badanie sprawy było długotrwałe. Komisja Skarg, 

wniosków i petycji rozpatrywała skargę na wielu posiedzeniach komisji. Ostatecznie zajęła 

stanowisko, że będzie się opierała tylko o nieprawidłowości wynikające z protokołu 

Kuratorium Oświaty. 

Radny Grudziński przypomniał, że uchwała była procedowana już wcześniej i skarga była 

pierwotnie uznana za bezzasadną, jednak Wojewoda uchylił uchwałę.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 9 głosami „za”, 3 „przeciw”,  

2 „wstrzymującymi się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 15. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Sekretarz odczytała treść wniosku i poinformowała, że wnioskodawca wnosi o wpisanie na 

listę zabytków przyrody trzech dębów, pogłębienie i oczyszczenie sieci kanałów parkowych 

oraz teren parkowy nadający się na park zdrojowy. Wniosek został przez Komisję Skarg, 

wniosków i petycji częściowo rozpatrzony pozytywnie w zakresie wpisania na listę zabytków 

przyrody drzew w m. Kołatka wskazanych we wniosku. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Andrzej Grudziński zapytał do kogo należy teren wskazany przez wnioskodawcę. 
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Sekretarz wyjaśniła, że nie było to jeszcze przedmiotem analizy. Jeśli uchwała zostanie 

podjęta pracownik merytoryczny ustali właściciela terenu i poczyni stosowne kroki  

w granicach prawa. 

Radny Łukasz Dudzic wyjaśnił, że to Rada Gminy wyznacza pomniki przyrody na terenie 

Gminy Bobrowice. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 9 głosami „za”, 1 „przeciw”,  

4 „wstrzymującymi się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 16. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Przewodniczący poinformował, że wniosek dotyczy planu odbudowy Pojezierza 

Bronkowskiego, który przez Komisję Skarg, wniosków i petycji został rozpatrzony 

negatywnie. Następnie otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”, 0 „przeciw”,  

1 „wstrzymującym się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 17. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Przewodniczący poinformował, że wniosek dotyczy utworzenia szlaków kajakowych, który 

przez Komisję Skarg, wniosków i petycji został rozpatrzony negatywnie. Następnie otworzył 

dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”, 0 „przeciw”,  

1 „wstrzymującym się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 18. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Sekretarz wyjaśniła, że petycja została wysłana do wszystkich rad gmin i jest to list otwarty 

wzywający do podjęcia projektu uchwały Alarm! Stop zabójczemu GMO - Stop 

niebezpiecznej szczepionce! Komisja Skarg, wniosków i petycji negatywnie rozpatrzyła 

petycję. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 11 głosami „za”, 1 „przeciw”,  

2 „wstrzymującymi się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 19. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Sekretarz wyjaśniła, że petycja dotyczyła pakietu profilaktycznego i suplementacji wit. D.  

Wnioskodawca ostatecznie wycofał swoją petycję.  
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Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 10 głosami „za”, 2 „przeciw”,  

2 „wstrzymującymi się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 20. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Sekretarz wyjaśniła, że Komisja Skarg, wniosków i petycji pierwotnie rozpatrzyła pozytywnie 

petycję w sprawie masowych szczepień przeciwko SARS-CoV-2, jednak zmieniła zdanie  

i ponownie się pochyliła nad petycją rozpatrując ją negatywnie.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Krzysztof Wiktorski zapytał jaka treść będzie głosowana. 

Radny Lucjan Tracz wyjaśnił, że pierwsza decyzja była pozytywna, ze względu na obawy 

dotyczące powikłań poszczepiennych, natomiast pod koniec stycznia rząd wprowadził 

fundusz refundacyjny i komisja ponownie rozpatrzyła petycję, tym razem negatywnie. 

Sekretarz odczytała treść uchwały po autopoprawce komisji. 

Radny Marcin Jagodziński zapytał czy  w tej chwili szczepienia są obowiązkowe. 

Sekretarz wyjaśniła, że nie ma obowiązku szczepień. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 11 głosami „za”, 1 „przeciw”,  

2 „wstrzymującymi się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 21. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Sekretarz omówiła petycję, a następnie wyjaśniła, że Komisja Skarg, wniosków i petycji 

pierwotnie rozpatrzyła pozytywnie petycję, jednak zmieniła zdanie i ponownie się pochyliła 

nad petycją rozpatrując ją negatywnie. Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”, 0 „przeciw”,  

1 „wstrzymującym się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 22. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Lubuskiego.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Marcin Jagodziński zapytał czy zapis „dla Województwa Lubuskiego” jest poprawny, 

czy nie powinien brzmieć „dla Zarządu Dróg Wojewódzkich”, ponieważ jest zarządcą drogi 

wojewódzkiej. 

Sekretarz wyjaśniła, że zapis jest poprawny, ponieważ właścicielem drogi jest Województwo 

Lubuskie, natomiast Zarząd Dróg Wojewódzkich jest jej zarządcą.  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”, 0 „przeciw”,  

1 „wstrzymującym się”.                            
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Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

 

 

Ad 23. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Bobrowice na rok 2021.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Wójt przypomniał o wprowadzonej na wspólnym posiedzeniu komisji autopoprawce  

w kwocie 25.000 zł na remont apteki. 

Radny Krzysztof Wiktorski złożył wniosek o wykreślenie kwoty 25.000 zł w projekcie 

uchwały budżetowej w rozdz. 70005 w paragrafie 6050 na realizację zadania 

„Zagospodarowanie poddasza w budynku apteki w miejscowości Bobrowice 104. 

Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.  

Wynikiem głosowania 3 „za”, 11 „przeciw” wniosek został odrzucony. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 14 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 24. 

Sprawozdania z działalności komisji Rady Gminy Bobrowice za 2020 r. 

W tym punkcie posiedzenia Przewodniczący poszczególnych komisji odczytali sprawozdania 

z działalności komisji w 2020 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad 25. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęły trzy interpelacje. 

 

Ad 26. 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Radny Krzysztof Wiktorski i Radny Marcin Jagodziński poinformowali, że nie otrzymali 

odpowiedzi na swoje interpelacje. 

Wójt wyjaśnił, że powodem nie udzielenia w terminie odpowiedzi jest brak pracownika na 

stanowisku budownictwa. 

 

Radny Łukasz Dudzic podkreślił, że Wójt narusza przepisy, które stanowią, że odpowiedzi na 

interpelacje należy udzielić w terminie 14 dni. 

 

Ad 27. 

Wolne wnioski i informacje. 

Radny Łukasz Dudzic poruszył tematy: 

 wideokonferencja dotycząca wody w Dychowie, 

 badania wody w Bronkowie – dlaczego tylko 4 terminy, 

 brak ostrzeżeń mieszkańców o chlorowaniu wody w Bronkowie, 
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 brak wyników badań wody na stronie BIP, 

 zmiana harmonogramu badań wody, 

 wniosek o podanie przyczyny chlorowania wody oraz przyczyny nie publikowania 

wyników wody. 

 

Wójt wyjaśnił, że będą przeprowadzone dodatkowe badania wody. Na skutek awarii chlor 

został podany w bezpiecznych dawkach. Wyniki brakujących badań zostaną umieszczone na 

stronie BIP. 

 

Radna Anna Hałupka zapytała czy ścieżka rowerowa na trasie Gubin-Zielona Góra obejmie 

również tereny Gminy Bobrowice. 

Wójt wyjaśnił, że temat ścieżek rowerowych na terenie Euroregionu „Sprewa-Nysa-Bóbr” 

trwa od 1997 r. Ścieżka będzie przebiegała przez Gminę Bobrowice, łączyła się z Gminą 

Dąbie w m. Prądocinek, następnie przez Brzezinkę do Bronkowa. Pozostaje do ustalenia 

obręb Czeklina i połączenie z Gminą Gubin. 

 

Radny Łukasz Dudzic zapytał, jakie Wójt podejmie kroki w związku z przegłosowaniem 

skargi na Dyrektora ZSS w Dychowie. 

Wójt poinformował, że przyjrzy się sprawie i podejmie odpowiednie kroki. 

 

Radny Marcin Jagodziński poruszył temat budowy żłobka oraz opracowania koncepcji.  

Wójt wyjaśnił, że inwestycja jest na etapie projektowania. Zostały opracowane cztery 

koncepcje, a wybrana koncepcja została przedstawiona na portalu społecznościowym Gminy 

Bobrowice, jednak poprzez niedopatrzenie nie została przedstawiona radnym. 

 

Radny Marcin Jagodziński zapytał czy dla Komisji Oświaty i spraw społecznych dostarczono 

cztery koncepcje. 

Radna Iwona Szajek poinformowała, że osobiście nie otrzymała koncepcji, ale uczestniczyła 

w spotkaniu dotyczącym wyboru koncepcji, jednak nie otrzymała informacji która  

z koncepcji została wybrana. 

Radny Marcin Jagodziński uznał, że Wójt poddał budowę żłobka pod głosowanie radnym, 

którzy nie mają wiedzy jak ma wyglądać inwestycja. Następnie zwrócił się z prośbą  

o przedstawienie koncepcji radnym wraz z opinią Wójta. 

 

Radny Krzysztof Wiktorski zapytał na jakim etapie jest rozbudowa oświetlenia ulicznego  

i zwrócił się z prośbą o zobrazowanie inwestycji w formie graficznej dla każdej 

miejscowości. Zaproponował również prowadzenie harmonogramu inwestycji w cyklu 

miesięcznym. 

 

Radny Łukasz Dudzic zapytał kiedy Wójt ustosunkuje się do wniosków składanych przez 

radnych oraz kiedy dostanie informację na temat tego co się dzieje na stacji uzdatniania wody, 

kiedy zostanie przedstawiony harmonogram i kiedy będą udostępnione na stronie BIP wyniki 

badań wody. 

Wójt poinformował, że przekaże informacje drogą mailową w przeciągu dwóch tygodni.  

 

Radna Iwona Szajek poruszyła tematy: 

 na jakim etapie jest sprawa usytuowania wiaty przystankowej w m. Chojnowo oraz 

częściowe utwardzenie terenu wokół wiaty, o którą wnioskowała we wrześniu 

ubiegłego roku, 

 kiedy zostaną naprawione zbite schody w świetlicy wiejskiej. 
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Wójt poinformował, że zorientuje się w temacie odnośnie wiaty, natomiast schody zostaną 

poprawione jak pogoda na to pozwoli. 

 

Sekretarz poinformowała, że w najbliższym czasie pracownik urzędu będzie robił przegląd 

obiektów komunalnych i zwróciła się z prośbą o zgłaszanie wszelkich uwag. 

 

Radny Lucjan Tracz poruszył tematy: 

 prośba o przedstawienie dokumentu potwierdzającego, że badanie wody od czerwca 

będzie się odbywało co miesiąc, 

 przyjrzenie się regularnie rozjeżdżanej przez beczkowóz dziurawej drodze  

w Bronkowie, 

 przedstawienie radnym informacji na temat podjętych kroków w stosunku do 

Dyrektora ZSS w Dychowie w związku z zasadnością skargi. 

 

Wójt poinformował, że wraz z sołtysami dokonał objazdu dróg gminnych i stwierdził, że po 

zimie w najgorszym stanie są drogi w Janiszowicach i Bronkowie. Dodał, że wpłynęła już 

oferta na poprawę stanu drogi w Bronkowie.  

 

Radny Marcin Jagodziński poruszył tematy: 

 aneks do umowy podpisany w dniu 2.12.2020 r. dotyczący zmiany terminu wykonania 

projektu budowy żłobka na 30.04.2021 r., na jakim etapie są rozmowy z projektantem, 

 zbyt długo trwająca rozbudowa garażu dla OSP Strużka, 

 możliwość zapłaty za rozbudowę garażu w terminie odbioru. 

 przedstawienie wniosku do Wód Polskich o wydanie pozwolenia na budowę mostka 

przy żłobku. 

 

Radny Łukasz Dudzic oznajmił, że wóz strażacki stoi u wykonawcy i zapytał, kto ponosi 

koszty garażowania i koszty ubezpieczenia samochodu. 

 

Radny Kamil Koronka wyjaśnił, że wóz jest ubezpieczony, posiada przegląd i jest 

garażowany w porozumieniu z wykonawcą. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych 

radnych. 

Wójt zaprosił radnych na wideokonferencję w sprawie jakości wody w Dychowie. 

 

Ad 28. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła 

zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 13:26. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczył: 

 

Ewelina Roszak                                                                         Łukasz Kamerduła 

 2021-03-18 


